
PROTOKOŁ Nr XII/2007 
Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 30 sierpnia 2007r. 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 13 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy są  jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższy Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 

I półrocze 2007r. 

8.Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Stąporków na 2007r. 

b) utworzenia na terenie miasta Stąporkowa parku miejskiego, 

c)  zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Stąporkowie, 

d)  ustalenia wysokości diet dla radnych. 

9.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10.Sprawy różne. 

11.Zamknięcie obrad sesji. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 
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Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej oraz z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali : 

Radny Jan Telecki – podniósł temat oświetlenia ulicznego w Niekłaniach. Lampy są 

uzupełniane sukcesywnie przez Zakład Energetyczny. Jednak nie przynosi to efektu, 

ponieważ po dwóch dniach one już nie świecą. Dlatego zgłasza wniosek o 

umieszczenie w budżecie na przyszły rok modernizację całego oświetlenia ulicznego 

w Niekłaniu Wielkim i Małym. 

Radna Barbara Telec – z informacji Pana Burmistrza usłyszała, że będzie objazd dróg 

powiatowych, z czego bardzo się cieszy. Jest jednak kwestia, która winna być 

zauważona jeszcze przed zimą. Chodzi mianowicie o rów w okolicy przystanku 

Niekłania Małego i Węglowa. Przy deszczach woda zalewa jezdnie i przy 

przymrozkach może dochodzić do wypadków. 

Następnie radna zgłosiła wniosek o poszerzenie poboczy na ulicy szkolnej.  

Kolejny, to ustawienie znaku w Niekłaniu Małym przy drodze prowadzącej do 

Nadziejowa z nazwą miejscowości „Nadziejów”. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – zgłosiła dwa zapytania: 
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1. Jakie są przyczyny przedłużenia terminu opracowania dokumentacji 

budowlano-kosztorysowej na budowę sieci wodociągowej we wsi Janów. 

Kosztorys miał być wykonany na dzień 31 stycznia, a termin został przesunięty 

na dzień 30 listopada. Czy prace w Janowie rozpoczną się w 2008r., czy jest to 

termin wirtualny. 

2. Do tej pory gimbus nie wjeżdżał do Grzybowa Nowego, ponieważ nie było 

miejsca gdzie mógłby zawrócić. Obecnie jest i radna prosi o to aby gimbus 

wjeżdżał i zabierał stamtąd dzieci.  

Pan Tadeusz Dobrowolski – sołtys z Lelitkowa  podziękował Panu Burmistrzowi 

za podjęcie decyzji o wykaszaniu rowów i poboczy w stronę Lelitkowa o co sołtys 

wnioskował kilkakrotnie. 

Ad pkt 7. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za I 

półrocze 2007r. w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

Radni żadnych uwag do informacji nie wnieśli. 

Ad pkt 8 „a” 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2007r. był 

omawiany na posiedzeniu Komisji przez Panią Skarbnik. 

Radni żadnych uwag do niego nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym przy obecności 

13 radnych 13 głosami „za” podjęli  uchwałę Nr XII/61/2007 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2007r. 

Ad pkt 8 „b” 

Projekt uchwały w sprawie  utworzenia na terenie miasta Stąporkowa parku 

miejskiego, został omówiony na posiedzeniu Komisji przez Pana Z-cę Burmistrza. 

Radni żadnych uwag do niego nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym przy obecności 

13 radnych 13 głosami „za” podjęli  uchwałę Nr XII/62/2007 w sprawie  utworzenia 

na terenie miasta Stąporkowa parku miejskiego. 

Ad pkt 8 „c” 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Stąporkowie, był omówiony na posiedzeniu Komisji. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym przy obecności 

13 radnych 13 głosami „za” podjęli  uchwałę Nr XII/63/2007. 

 

Ad pkt 8 „d” 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych był omawiany na 

posiedzeniu Komisji. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że inne Rady zrobiły to dużo wcześniej, a u nas jest 

taka sytuacja, że za każdą nieobecność na  posiedzeniu Komisji czy Sesji są duże 

potrącenia. Dlatego ze strony radnych były monity. Na posiedzeniu Komisji padły 

ustalenia. Dlatego też  radni otrzymali już gotowy projekt uchwały wypracowany na 

Komisji. 

Radni do projektu uchwały żadnych uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych, radni 13 głosami „za” podjęli 

uchwałę Nr XII/64/2007 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Pan Burmistrz: 

- Inwestycja modernizacji oświetlenia w roku bieżącym planowana jest w 

Świerczowie i Hucisku. W przyszłym roku objęty zostanie cały Niekłań. Po 

uroczystościach 40-lecia nadania praw miejskich dla Stąporkowa, zostanie 

zorganizowane spotkanie z mieszkańcami Niekłani na którym zostaną omówione 

wszystkie kwestie dotyczące tych dwóch sołectw. 

-  nieszczęśliwie się składa, że ½ dróg w naszej gminie to drogi powiatowe. Urząd 

będzie monitował w kwestii rowów do Pana Starosty i do Pana Kojtka. 

- kwestię ustawienia znaku przekaże pracownikowi i zostanie ustawiony. 

- opracowanie dokumentacji na budowę wodociągu w Janowie. Projekt jest już 

wykonany, natomiast sprawa utknęła w starostwie. Kiedyś pozwolenie wydawał 

Burmistrz, obecnie Starostwo. Inwestycja będzie realizowana, ponieważ została 

umieszczona w fiszce. 

 



 5

Przetarg na wodociąg „Północ” został rozstrzygnięty, ale wpłynął protest. Prawnicy 

muszą rozstrzygnąć protest i wejście na budowę jest zablokowane. 

- nie ma żadnych przeszkód aby gimbus wjeżdżał do Nowego Grzybowa. 

Na zakończenie Pan Burmistrz zaprosił radnych, sołtysów, przewodniczących rad 

sołeckich na uroczystość obchodów 40-lecia nadania praw miejskich Stąporkowowi. 

Odbędą się w hali sportowej, która jest jedną z najpiękniejszych w województwie. 

Ad pkt 10. 

W sprwach różnych głos zabierali: 

Radna Agnieszka Wojcierowska- podziękowała Panu Z-cy Burmistrza za to, że był 

przewodnikiem dzieci po Krakowie. 

Poprosiła o renowację pomnika Państwa Misiewiczów. Byli  to lekarze dzięki którym 

Czarniecka Góra stała się kurortem. 

Młodzież opiekuje się tym pomnikiem, jednak należy go odnowić. 

 

Na zakończenie Pan Przewodniczący zaprosił wszystkich mieszkańców na obchody 

40-lecia nadania praw miejskich dla Stąporkowa. Program jest bardzo atrakcyjny. 

Odbędzie się uroczysta sesja. Są jeszcze ogłoszenia z programem uroczystości. Jeśli w 

którejś miejscowości zabrakło ogłoszeń, to należy je pobrać. 

Ad pkt 11.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad sesji. 

 

Protokołowała:                                                         Przewodnicz ący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                   Stanis ław Pietras 

 


